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Skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 16. september 2019 – kl. 19.00-21.00 

 
Afbud: Jack, Thomas og Lizette 

Referent: Lisa 

 

Referat 
 

Vi begyndte med at synge ” Det lysner over agres felt” 

 
1. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

2. Madordning Fritidstilbuddet 

Dennis orienterede om hvad der spises af mad i klubberne. Ligeledes fortalte Dennis om 

den relationsdannelse der er i forbindelse med eftermiddagsmåltidet (det pædagogiske 

måltid). Det koster 100 kr. om måneden pr. barn, hvis man kommer i klubben hver dag, 60 

kr. om måneden, hvis man kommer der tre gange om ugen. Der er "kun" 1/3 af forældrene 

der betaler. Et forslag fra klubberne var at afskaffe forældrebetalingen fremover, det vil 

betyde at måltiderne bliver lidt anderledes. 

Bestyrelsen besluttede at der skulle strammes op, og vi tager det op igen til januar. 

 
3. Tilbagemelding fra forældremøder 
Det har været nogle gode møder. Punkter der var med tilbage: Forsøge at undgå dag til dag lektier. - 

Hvor tit forventer vi, at forældrene læser ugeplanen? 

 

4. Lejrskole på mellemtrinnet 

Ulla læste vores nuværende principper for lejrture, og hvad vi gerne vil have tilført. De nye 

principper kommer med referatet. 

 

5. Meddelelser 

Fra den 16. september og frem til mandag den 23. september arbejder politikerne med et 

mulighedskatalog. 

Torsdag den 26. september kan alle i Fredericia idrætscenter høre om temperaturmålingen. 

Mandag den 23. kommer basisbudget ud, fra denne dag og frem til den 9. oktober er der 

mulighed for at sende høringssvar. Budgettet kommer ud efter efterårsferien. Bestyrelsen 

kan efter den 26. september sende skriftlige tanker til et høringssvar til Martin eller Ulla. 

Program for læringsledelse kortlægningsundersøgelsen – T4 - er sendt ud for 4. og sidste 

gang. 

Indskrivning til november - det ser ud til der ikke kommer helt så mange elever som der 

plejer. 

Kort orientering om: 

God festival på Bygaden 

Episode tæt Højmosen 

Beredskabsøvelse fra i torsdags 

 

 

 

04. oktober 2019 



Referat skolebestyrelsesmøde mandag den 19. august 2019 

 

6. Eventuelt 
Intet. 

 

 

Martin Olesen Ulla Rasmussen 

Skolebestyrelsesformand Distriktsskoleleder 


